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§1 OFMÖ Studierådsordförande Arvid Bengtsson förklarade mötet öppnat
kl 12:23.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

att godkänna dagordningen.

§5 Föregående mötes
protokoll

Mötet beslöt

att godkänna protokollet.

§6 Valärenden och
nomineringar

Inga.

§7 Information från
Externa
Representanter

• Sista chansen att skicka in kommentarer om SOUP:EN

• SRX: Hur man ska tolka censureringen av CEQ:enkäter

• KLTH:s har ett belut på väg om hur förlängning av terminer
ska fungera. Som det ser ut nu måste det finnas en bra/stark
anledning till att terminen ska förlängas. Exempelvis alla
labbar inte har haft något tillfälle under terminen.

• LTH har diskuterat vad som fungerade och vad som inte
fungerade med tentorna sedan Corona.

• Vilka program som det är relevant med programmering ef-
ter utbildningen.

• Fler som vill lära sig excel (I:are).

§8 Meddelanden Inget.

§9 Uppdateringar • Pluggkväll i måndags (2020–05–18). Hyfsat många som dök
upp.

§10 Avlsutade kurser Inget

§11 Pågående kurser • Algoritmer, datastrukturer och komplexitet - EDAF05: Labb-
tiderna är kaos. Kötiderna är väldigt långa och varierar från
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dag till dag. Det är inga live-föreläsningar utan de är inspe-
lade sedan tidigare. De använder sig av en discord-server
där man skriver upp sig på en labbtid när man ska redovisa.
Tillfällena är 2h långa. De flesta verkar närvara vid de sena-
re tillfällena. Alla verkar vara i samma discord. Ett förslag
är att de kunde haft mindre grupper i olika discrod-servrar.

• Funktionsprogrammering - EDAN40: Många av inlämnings-
uppgifterna är tätt inpå varandra. Varje uppgift ska ta 20h
per person, blir ca halva studietiden under en 2 veckors pe-
riod. Hade man haft tillgång till labb-informationen tidigare
skulle det kunna vara lättare att förbereda sig.

• Elektronik - EITA10: Första labben tog längre tid än vad den
borde ha tagit.

§12 Övrigt • C-programmet vafan händer?

• Köpa sigill?

• Sandström: Tack för den här tiden

§13 OFMA Mötesordförande Arvid Bengtsson förklarade mötet avslutat kl
12:53.

Vid protokollet

David Ekblad
Studierådssekreterare

Justeras

Arvid Bengtsson
Studierådsordförande
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